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Abstract (en)
This tank (1) contains a filtering element (20) forming a chamber inside the tank, from which chamber the said liquid is sampled by means of the
extraction pipe (3). The wall of the said chamber consists at least in part of a material suitable for retaining the particles of solid materials suspended
in the said liquid and thus forms a filtering surface. The chamber formed by the filtering element has a height such that at least a part of the filtering
surface is located above the zone (25) in which the precipitated constituents are concentrated. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce réservoir (1) contient un élément filtrant (20) formant une chambre à l'intérieur du réservoir, chambre dans laquelle est prélevé ledit liquide grâce
à la canalisation de soutirage (3). La paroi de ladite chambre est constituée au moins en partie par un matériau apte à retenir les particules de
matières solides en suspension dans ledit liquide et forme ainsi une surface filtrante. La chambre formée par l'élément filtrant a une hauteur telle
qu'au moins une partie de la surface filtrante est située au-dessus de la zone (25) dans laquelle se concentrent les constituants précipités.
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